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Z Á P I S 

ze shromáždění starostů Mikroregionu Tanvaldska dne 30. 9. 2021 od 9.00 hod  

v Jiřetíně pod Bukovou 

 

 

Přítomni:        Omluveni: 

Albrechtice v J. h.– Jaroslav Zeman     Desná – Jaroslav Kořínek    

Harrachov – Jaroslav Čech      

Jiřetín pod Bukovou – Josef Kucin         

Josefův Důl – Jiří Slanař      

Kořenov –Luboš Marek 

Plavy – Milan Hloušek      

Smržovka – Marek Hotovec      

Tanvald –Vladimír Vyhnálek       

Velké Hamry – Jaroslav Najman 

Zásada - Andrea Princová 

Zlatá Olešnice - Jiří Černý   

      

Hosté: 

Veronika Hůzlová – Manažer CSS 

Kateřina Preusslerová – Projektový manažer CSS 

Tereza Šolcová – CSS 

Gabriela Tahalová – OÚ Josefův Důl 

Stanislav Pelc – místostarosta obce Kořenov 

 

Návrh programu: 

1. Zahájení 

2. Kontrola zápisu z minulého jednání 

3. Činnost svazku obcí TR Jizerské hory 

4. Činnost MAS Rozvoj Tanvaldska 

5. Komunitní plánování – terénní pečovatelská služba 

6. Meziobecní spolupráce – CSS  

7. Realizace projektů 

8. Hospodaření  

9. Informace ze SVS a.s. 

10. Různé 
 

 

1. Zahájení 

Jednání zahájil předseda mikroregionu Marek Hotovec v 9:00 hodin. Přivítal všechny přítomné a kon-

statoval, že shromáždění starostů je usnášeníschopné. Poté seznámil přítomné s navrženým programem 

jednání. Program byl jednomyslně schválen. 

 

2. Kontrola zápisu z minulého jednání 

Nebyly vzneseny žádné námitky k zápisu z minulého jednání. 

 

3. Činnost svazku obcí TRJH 

Stanislav Pelc informoval přítomné o proběhnuvším zasedání Rady TRJH ze dne 14.9.2021 V Liberci. 

Zápis ze zasedání Rady TRJH je nedílnou součástí tohoto zápisu (Příloha č.1) 

Certifikace DMO TRJH – Byly splněny požadavky pro udělení certifikátu „Kategorizace organizací 

destinačního managementu“ v kategorii Oblastní organizace destinačního managementu. Bylo získáno 

92 bodů ze 100. 
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Marketingová skupina TR JH: 

Pro subregion Tanvaldsko byly v rámci TR JH vydány pro letní sezonu 2021 tyto materiály:  

Trhací mapy rozhleden, trhací mapy s cyklovýlety, trhací mapy s pěšími výlety, brožury s cyklovýlety 

a pěšími výlety. 

Turistické noviny pro rok 2021 – obce s IC mají 500 ks, ostatní 100 ks, noviny byly předány infocen-

trům a obcím rozdány na minulém zasedání. 

 

Pro rok 2022 se připravuje marketingová kampaň Technické památky Jizerských hor. V TR JH jsme 

společně připravili velké množství podkladů, při přípravě kampaně vznikne propagační materiál a pro-

běhne velká PR kampaň. V rámci přípravy PR kampaně proběhne workshop a setkání Marketingové 

skupiny dne 8. 10. 2021 v IQ Landii. 

 

4. Činnost MAS Rozvoj Tanvaldska 

Předseda MAS Josef Kucin informoval shromáždění: 

➢ Byla vyhlášena další aktualizace Seznamu investičních priorit Strategického rámce MAP Tan-

valdsko. Všem obcím a školám v ORP Tanvald byla rozeslána tabulka k vyplnění jejich pláno-

vaných projektů. Investiční projekty zahrnuté do seznamu musí být schválené obcí. 

➢ MAS Rozvoj Tanvaldska připravuje výzvu z programového rámce PRV zaměřenou na investice 

do MŠ a ZŠ. Musí se jednat o investiční projekty nenavyšující kapacitu školských zařízení 

v rozsahu způsobilých výdajů 300.000 – 1 300.000 Kč. Předpokládané vyhlášení výzvy je kon-

cem listopadu 2021. Před jejím vyhlášením musí být schválena změna finančního plánu SCLLD 

řídícím orgánem. Žadatelé musí mít svůj projektový záměr správně uvedený v seznamu investič-

ních priorit Strategického rámce MAP. 

➢ Rada MAS Rozvoj Tanvaldska schválila založení regionálního energetického spolku 

k poskytování energetických služeb svým členům při zřizování a provozu fotovoltaických elek-

tráren a bateriových úložišť. Bylo by vhodné, aby se členem spolku stal kromě jednotlivých obcí 

také mikroregion s ohledem na skutečnost, že případný zisk z provozu FVE na střechách obec-

ních budov by mohl být zdrojem financí na pokrytí potřeb mikroregionu. 

 

Usnesení č. 16/2021 

Založení regionálního energetického spolku 

Shromáždění starostů schválilo založení regionálního energetického spolku a členství DSO Mikroregion 

Tanvaldsko v tomto zakládaném spolku. 

usnesení přijato jednomyslně   

5. Komunitní plánování – terénní pečovatelská služba 
 

K. Preusslerová a V. Vyhnálek informují o vyjednávání pomoci občanům z nábytkové banky LK – 

možnost získání nábytku pro potřebné občany města Tanvald i celého regionu Tanvaldska. Zprostředko-

vání pomoci pro celý region vezme na sebe město Tanvald, které by se mělo stát odběratelskou organi-

zací. Zástupci města Tanvald navštívili Nábytkovou banku Libereckého kraje, z.s. (NBLK), kde zjišťo-

vali podmínky spolupráce. Smlouva o spolupráci byla schválena Radou města Tanvald dne 18.8.2021. 

NBLK, z.s. jednak zachraňuje nábytek, který by jinak skončil na skládkách a ve sběrných dvorech, ale 

hlavně tímto nábytkem poskytuje pomoc osobám ve hmotné a sociální nouzi. NB může využít kdokoliv, 

vhodné je i pro neziskové organizace. 

Sociální odbor města Tanvald (p. Součková, Veselková) bude evidovat žádosti občanů a neziskovek a 

zprostředkovávat klientům získání nábytku. Vybraný nábytek si klient bude moci vyzvednout v NBLK 

nebo se lze domluvit na jeho dopravě.  

Vzhledem k tomu, že zatím nebyla formalizována spolupráce města Tanvald a NBLK, z.s., neproběhne -

zatím- informační kampaň k NBLK, z.s.. 
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V Tanvaldu se dokončuje Centrum sociálních služeb KOTVA. Partnerem pro Mikroregion Tanvald-

sko ve vyjednávání možností využití tohoto centra k zajištění potřeb definovaných komunitním pláno-

váním sociálních služeb (střednědobým plánováním rozvoje sociálních služeb v MT) jsou paní Součko-

vá za ORP Tanvald a paní Lochmanová za Oblastní charitu Most. 
 

 6. Meziobecní spolupráce – Centrum společných služeb v rámci projektu „Posilování administra-

tivní kapacity obcí na bázi meziobecní spolupráce“ (registrační číslo 

CZ.03.4.74/0.0/0.0/15_019/0003017) je ve fázi UDRŽITELNOSTI. Toto setkání je zároveň závěrečné - 

12. oficiálním setkáním starostů MT v rámci projektu. 

 

► Zpráva o činnosti CSS za uplynulé období: 

 Manažerka centra Veronika Hůzlová informovala přítomné o činnosti za uplynulé období (07-

09/2021): 

- CSS se věnovalo především hospodářské činnosti (viz. níže) 

- Zpracování a rozesílání 3+3 dotazů z právní poradny. 

- Závěrečná zpráva ke konci roční udržitelnosti v projektu „Posilování administrativní kapacity obcí 

na bázi meziobecní spolupráce“, která musí obsahovat následující body: 

• Manažerské shrnutí a zhodnocení fungování centra (včetně popisu přínosů a finančních úspor) 

• Seznam projektů, na kterých se dané centrum podílelo během sledovaného období 

• Vyhodnocení dotazníku starostů o kvalitě a rozsahu poskytovaných služeb 

• Přehled příjmů a nákladů CSS za období udržitelnosti (2020,2021) 

• Plán činnosti centra po skončení období udržitelnosti, finanční rozvahu příjmů a výdajů v dalším 

roce fungování centra, rozvahu zdrojů financování (např. členské příspěvky DSO a jejich navý-

šení, mimořádné členské příspěvky DSO, vlastní hospodářská činnost, dotace z krajů a minister-

stev apod.) 

Závěrečná zpráva byla starostům zaslána před jednáním, aby ji mohli pročíst a popřípadě připomín-

kovat. 

- Sále se vylaďuje vzhled nového webu Mikroregionu Tanvaldsko. Veškeré připomínky jsou ihned 

zpracované.  

- Mimo hlavní aktivity bylo poskytováno poradenství obcím dle jejich potřeb – jednalo se především 

o poradenství k dotacím a výběrovému řízení. 

- Empemont s.r.o.– na základě požadavku hamrovského starosty Jaroslava Najmana, kontaktovala 

manažerka MT pana Voleka, servisního technika a pana Ing. Vančuru, obchodního zástupce, který 

sepisoval smlouvu na protipovodňový systém pro čtyři obce Mikroregionu (Desná, Josefův Důl, 

Velké Hamry a Zlatá Olešnice). Starostové chtějí prodiskutovat stále se zvyšující ceny baterií 

s ohledem na již dost vysokou cenu za základní údržbu. Pánové Volek a Vančura se z osobních a 

obchodních důvodů nemohli tohoto jednání zúčastnit. Pan Najman žádá, aby byla firma Empemont 

s.r.o. znovu oslovena a aby pánové nabídli 3 termíny setkání, kterého by se zúčastnili pouze zástup-

ci zainteresovaných obcí. 

 

► Hospodářská činnost: 

       Proběhlo: 

✓ Zlatá Olešnice – proběhla kontrola ze SZIF na projekt „Podpora rozvoje spolkových a kulturních 

aktivit obce – Vybavení hasičské zbrojnice“ z PRV 2020.  

✓ Plavy – proběhla kontrola ze SZIF na projekt „Podpora rozvoje spolkových a kulturních aktivit 

obce Plavy“ z PRV 2020.  

✓ Josefův Důl – výzva od SZIF k podpisu Dohody o poskytnutí dotace v rámci projektu z PRV 

2021 – „Podpora spolkové činnosti SDH Josefův Důl“. Podepsaná smlouva s povinnými přílo-

hami byla odeslána. 

✓ Zlatá Olešnice – výzva od SZIF k podpisu Dohody o poskytnutí v rámci projektu z PRV 2021 – 

„Podpora spolkové činnosti rodného domu Antala Staška“. Podepsaná smlouva s povinnými pří-

lohami byla odeslána. 
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✓ PRV 2020 – Kořenov (obec + OPS), Zlatá Olešnice a Plavy splnili povinnost povinné publicity 

projektů z PRV 2020. 

 

      Probíhá + příprava:  

✓ Zlatá Olešnice – projekt „Podpora spolkové činnosti rodného domu Antala Staška“ – probíhají 

cenové marketingy na vybavení domu multimediální technikou a nábytkem. 

✓ Josefův Důl – projekt „Podpora spolkové činnosti SDH Josefův Důl“ probíhají cenové marketin-

gy na vybavení klubovny. 

 

Marek Hotovec oznámil přítomným, že z důvodu nefunkčnosti starého notebooku bude pořízen nový 

notebook pro manažerku Mikroregionu Tanvaldsko. Nabídka od firmy REAPS s.r.o., Jablonec nad Ni-

sou je ve výši 27 286 Kč s DPH na notebook a 5 917 Kč s DPH na Office 2019 PRO. Manažerka zjišťo-

vala ceny v největších online obchodech s elektronikou a nabídková cena je nejnižší. Pořízení notebooku 

bude financováno z hospodářské činnosti. 

 

► Projekt „Realizace SMART Česko v praxi obcí a měst“ 

- T. Šolcová informovala o komplikaci zapojení do projektu Ústecký kraj. S pomocí manažera 

Svazu místních samospráv pro Ústecký kraj, panem Komárkem vytipovali obce a města na Šluk-

novsku. Bohužel se podařilo do projektu SMART zapojit pouze jedno město – Dolní Poustevnu. 

Ostatní obce projekt odmítly.  

- J. Černý nabídl pomoc s oslovením obcí pro zapojení se do projektu 

- Osloveny byly tyto obce: Křečany, Doubice, Vilémov, Lipová, Dolní Podluží, Horní Podluží, 

Staré Křečany, Lobendava, Rybniště, Chřibská, Jiřetín pod Jedlovou. 

- Dosud se uskutečnily pouze dvě on-line setkání se SMO, na kterém ale nezazněly žádné nové in-

formace. 

- Dále T. Šolcová připomněla nutnost navržení 10 osob z území (například zastupitelé obcí, úřed-

níci …), kteří by absolvovali školení v rámci projektu, v rozsahu 40 hodin, během dvou let. Bude 

se jednat převážně o on-line školení a 2 až 3 školení prezenční formou. Podrobné informace za-

tím nejsou. T. Šolcová prosí o spolupráci a navržení 10 osob do příštího jednání, kteří by byli 

ochotni absolvovat školení v oblasti SMART technologie. 

- Školení chtějí absolvovat (nebo byly navržení) tito zájemci: 

Veronika Hůzlová – Plavy 

Jaroslav Najman – Velké Hamry 

Linda Černá - Zásada 

  

7. Realizace projektů DSO Mikroregion Tanvaldsko: 

Projekty ve stadiu realizace: 

1. Střednědobý plán rozvoje sociálních služeb na území Mikroregionu Tanvaldsko“. 

V rámci projektu byla zpracována a odeslána 3. ZoR a 4. Žádost o platbu. 

Byla dopracována a předložena ke schválení Analytická část ke Střednědobému plánu rozvoje sociálních 

služeb (SPRSS) v MT.  

 

Usnesení č. 17/2021 

Analytická část – SPRSS v MT 

Shromáždění starostů schvaluje dokument - Analytickou část ke Střednědobému plánu rozvoje sociál-

ních služeb na území Mikroregionu Tanvaldsko. 

usnesení přijato jednomyslně   

Byla zpracována Východiska pro návrhovou část SPRSS, která budou starostům zaslána k prostudování 

a zahájení diskuse v území. Východiska k NČ budou zaslána i partnerům v území. 

Projednání Východisek návrhové části v území proběhne v několika jednáních: 
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1. Jednání s poskytovateli sociálních služeb proběhne v úterý 19.10. od 9.00 hod., na které budou 

pozvány tyto organizace: 

Renata Vanerová (Komunitní klubovna Klubko Jiřetín p. Bukovou) 

Eva Zbrojová (Komunitní klubovna Klubko) 

Markéta Horneková (Komunitní klubovna Velké Hamry) 

Eliška Urbanová (Anděl Strážný, z.ú.) 

Ing. Věra Vacková (Mateřské a dětské centrum Maják, z.s. Tanvald) 

Štefan Oláh (ROMA Tanvald, z.s.) 

Eva Gáborová (ROMA Tanvald, z.s.) 

Ing. Ivana Kovářová (FOKUS Liberec, o.p.s.) 

Pavlína Prousková (FOKUS Liberec, o.p.s.) 

2. Jednání v Konzultační pracovní skupině projektu proběhne ve čtvrtek 21. 10. od 9.00 hod.: 

DSO MT - Filip Šafařík, Petr Ponikelský, Kateřina Preusslerová 

ORP Tanvald - Vladimíra Součková, Iveta Veselková,  

Město Tanvald - Antonín Bělonožník 

Město Velké Hamry - Dana Lejsková  

Město Desná - Andrea Gergelyová  

Město Harrachov - Lucie Kučerová  

Oblastní charita Most - Michaela Lochmanová  

DPD Smržovka - Olga Kahánková  

 

3. Projednání s uživateli sociálních služeb – prostřednictvím pracovní skupiny Senioři a ZTP 

proběhne v úterý 26. 10.  od 13.00 hod. 

4. Projednáni s uživateli sociálních služeb – prostřednictvím pracovní skupiny Sociálně vylouče-

né osoby a osoby soc. vyloučením ohrožené proběhne v úterý 2. 11. od 13.00 hod. 

5. Projednání s uživateli sociálních služeb – prostřednictvím pracovní skupiny Děti, mládež, 

vzdělávání (školy) proběhne ve čtvrtek 4. 11. od 13.00 hodin. 

 

Všechny důležité kroky v rámci realizace projektu jsou na www.tanvaldsko.eu. 

 

2. Projekt „Strategie rozvoje CR v Mikroregionu Tanvaldsko“   

Proběhla jednání aktivních činitelů v oblasti CR prostřednictvím účasti existujících výborů cestovního 

ruchu v obcích nebo aktivních leaderů v území (podnikatelé, neziskové organizace) v lokalitách Zlatá 

Olešnice + Plavy, Tanvald, Harrachov, Smržovka, Jiřetín p. B. + Josefův Důl, Desná + Albrechtice v J. 

h., Velké Hamry + Zásada.  

V létě 2021 pokračovalo dotazníkové šetření mezi návštěvníky – dotazníková kampaň z roku 2020 byla 

zopakována (umístěny kartičky s QR kódy do obcích, na IC i veřejně přístupných místech).  

Dotazníky se nyní vyhodnocují a na příštím zasedání bude prezentováno vyhodnocení dotazníků. 

Na příštím zasedání také proběhne vylosování výherce mezi respondenty dotazníkového šetření. 

V rámci projektu vzniká kompletní databáze turistických atraktivit, která bude podkladem pro vznik 

„katalogu turistických atraktivit“.  

Všechny důležité kroky v rámci realizace projektu jsou na www.tanvaldsko.info, www.tanvaldsko.eu. 

 

3. Poradce pro Mikroregion Tanvaldsko 

Žádost byla podpořena, podepsáno Rozhodnutí o poskytnutí dotace, finanční částka již byla připsána na 

účet Mikroregionu Tanvaldsko. 

 

4. Dům sociálních služeb pro MT: 

V současné době běží proces stavebního povolení k DSS, je realizována zakázka na inženýring ke sta-

vebnímu povolení firmou Project A plus. Sledujeme dotační výzvy. 

Předběžný rozpočet projektu je 66 432 500,- Kč bez DPH, 80 383 325,- Kč včetně DPH.  

Dotační příležitost: například program REACT IROP je zastropován na 60 mil. Kč. 

http://www.tanvaldsko.eu/
http://www.tanvaldsko.info/
http://www.tanvaldsko.eu/
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Vyjednáváme podporu Libereckého kraje: 

Dne 22.10. 2021 proběhne ve Smržovce jednání s Mgr. Petrem Tulpou, náměstkem hejtmana pro resort 

sociálních věcí LK a Mgr. Jiřím Tůmou (Oddělení rozvoje a financování sociálních služeb LK). Jednání 

bude věnováno možnostem podpory Libereckého kraje Domu sociálních služeb, s tím souvisejícího 

rozšíření sociálních služeb na území Tanvaldska, provázání Střednědobého plánu rozvoje sociálních 

služeb v MT s dalšími aktivitami území a propojení se Střednědobým plánem rozvoje soc. služeb LK. 

Jednání povede M. Hotovec s K. Preusslerovou. 

 

5. CYKLOMAPA 

Propagace všech cyklo atraktivit pro celé území Mikroregionu Tanvaldsko a jejich propojení s 

pumptracky, bikeparky, freeridy, singltreky.  

Pro letní a podzimní sezonu byly vydány: 

• trhací mapy oboustranné, byly distribuovány do informačních center MT 

• skládané cyklo mapy oboustranné, k prodeji v infocentrech MT  

 

Obce Mikroregionu Tanvaldsko obdržely cyklomapy dle tohoto předem domluveného klíče: 

Obec 

Albrechtice v Jiz. horách 

Skládací mapy 

1 000 

Trhací mapy 

1 000    

Albrechtice v Jizerských horách 1 000 1 000 

Desná 1 000 2 000 

Harrachov 1 000 2 000 

Josefův Důl 500 1 000 

Jiřetín od Bukovou 500 500 

Kořenov 1 000 2 000 

Plavy 500 500 

Smržovka 1 000 2 000 

Tanvald 2 000 5 000 

Velké Hamry 500 1 500 

Zásada 500 500 

Zlatá Olešnice 

Celkem 

 

500 

10 000 

500 

18 500 Celkem 10 000 18 500 

 

Dodání cyklo-map bylo fakturováno jednotlivým městům a obcím dle předem dohodnuté ceny: 

• trhací mapa za cenu 3,- Kč / ks 

• skládaná mapa za cenu 14,- Kč / ks 

 

6. CYKLOPARTNER 

DPP již byla zrealizována a byla nám předána podrobná zpráva včetně bohaté fotodokumentace.  

K. Preusslerová prezentovala závěrečná zjištění – přehled všech cyklotras s přehled závad a nedostatků: 

3018 MTB Horní Polubný – Nové Město pod Smrkem: trasa je po celou dobu neznačena a je 

v podstatě zaniklá.  
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3019 Desná – Protržená přehrada: na trase občas chybí značení, ale není to nic podstatného. Trasu lze 

projet i se stávajícím značením. 

3020 MTB Jizerka – Harrachov: trasa už nemá pásové značení a je pěkně a přehledně značena silnič-

ním značením. Cyklopartnerem je zhodnocena jako velmi pěkná. 

3022a Tanvald – Desná (Sladkou dírou): trasa je dobře značena, ale část trasy je šotolina (Sladká dí-

ra). Po letitých deštích je zde velmi nebezpečná pasáž při sjezdu do Desné!  

3022b Desná – Albrechtice v Jizerských horách: trasa je přehledná a značena až na kiosek Knajpa. 

Místo Lesní brána je křižovatkou spousty tras, je zde zmatek. Je zde více tabulek, než je v technickém 

projektu uvedeno a některé tabulky mají jiný text, než je uvedeno. Ideální by bylo na křižovatce sjednotit 

značení. 

3025a Desná – Tanvald: trasa je dobře značena, pouze u stavebnin v Desné se kácí rozcestník. 

3025b Tanvald – Horní Tanvald: trasa je méně značena (zřejmě zmizely tabulky značení), ale jede se 

stále po hlavní silnici nahoru kopcem kolem Nemocnice Tanvald a nepředpokládá se, že by cyklista od-

bočil a bloudil. Přesto se značky doplnit doporučují. Velmi chybí nějaký rozcestník či značení a doporu-

čuje se velká informační tabule a mapa u kempu Tanvaldský Špičák. 

3026 Stanový – Příchovice: trasu lze projet se stávajícím značením. Na místě křižovatky v Rejdicích 

(odbočky na Tanvald) ale vzniká nepřehledná situace kvůli chybějící značce. Na cyklotrase jsou zarostlé 

značky. 

3085 MTB Paseky nad Jizerou – Kořenov, Martinské údolí: trasa by měla vést z Pasek n. J. do Ko-

řenova - Tesařova a dále pak přes nádraží Kořenov do Martinského údolí. V Pasekách mezi body C1 - 

C2 není značena vůbec. Dále je velmi dobře značena pásovým značením, společně s trasou K3 (KR-

NAP). Chybí rozcestníky. Z Příchovic není značeno vůbec …. Bylo by dobré proznačit centrum Koře-

nova od Tesařovské kaple přes chatu Zvonice, Lesní chatu do Horního Polubného a z Horního Polubné-

ho přes železniční nádraží Kořenov do Martinského údolí. Bylo by teoreticky možné tam dát značení 

č.22. Před Martinským údolím by se mohla tato cyklotrasa č.22 napojit na cyklotrasu č.17. 

Heatmapa (odkaz níže) ukazuje nejčastěji používané cesty s GPS zařízením a lze podle toho vymyslet 

trasu.  

4248a Držkov – Tanvald (stěžejní část Cyklostezky Járy Cimrmana, vedoucí z Navarova do Tan-

valdu): trasu lze podle stávajícího značení dobře projet, ale zcela chybí značení na křižovatce ve Vel-

kých Hamrech - Svárově u garáží, kde není vůbec zřejmé kam jet. Je to rozcestí ve tvaru „T“, kde zmizel 

celý sloupek se značením. Zde zcela nepřehledné! 

4248b Tanvald – Rejdice: na trase chybí na konci trasy značení, na křižovatce s výše uvedenou trasou 

č. 3026, v Rejdicích (odbočka na Tanvald), je zcela nepřehledná situace kvůli chybějící značce. 

4249 Zásada – Velké Hamry: na této trase chybí několik značek, viditelné jsou pouze zbylé sloupky. 

Ve Velkých Hamrech za křižovatkou je původně značena trasa „pěší zónou“ ale v elektronických ma-

pách je značení po silnici. Za mostem přes řeku Kamenici již cyklista v podstatě neví, kam má jet. Chybí 

zde kompletní značení. Také je zde nutné označit konec cyklotrasy na křížení s cyklotrasou č. 4248 – 

chybí zcela! 

4251 Zásada – Sklenařice: začátek trasy v Zásadě je označen pouze jedním rozcestníkem. Dále pak na 

trase ze Zásady do Plavů (Průrubí – silnice III/28746) cyklista klesá po místní silnici, ale je zde zcela 

tragický povrch. Tuto pasáž není nutné hustě značit až do Plavů (nelze nikam odbočit). V Plavech je 

trasa značena „pěší zónou“. Chybí zde značky, místo nich zůstaly pouze sloupky. V Plavech je „dvojí 

značení“: cyklotrasa č. 4251 z Průrubí přetíná v centru obce hlavní silnici, vede přes nově zrekonstruo-

vanou lávku pro pěší a napojuje se na komunikaci 2.tř Plavy – Haratice – Zlatá Olešnice – Sklenařice. 
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V portálu mapy.cz vede cyklotrasa z křižovatky z Průrubí po hlavní komunikaci I/10 a poté odbočuje 

z této hlavní komunikace na komunikaci 2.tř Plavy – Haratice – Zlatá Olešnice – Sklenařice. Ve Zlaté 

Olešnici jsou vegetací zcela zarostlé sloupky se značením (Stanový, zastávka BUS). 

4310 Albrechtice v Jizerských horách – Berany, přes Smržovku: pěkná a dobře značená trasa, občas 

chybí nějaká značka, což je doloženo fotodokumentací v přiloženém dokumentu. Malý chaos vzniká ke 

konci trasy Jelení kout – Berany. U Černé studnice začínají trasy Hřebenovky (před Berany). Jsou zde 

křižovatky, kde je křížení cyklotrasou, kterou nečekáme, která se najednou „zjeví“ – 4210M. Zřejmě 

značení Hřebenovky?  

 

Zasedání starostů Mikroregionu Tanvaldsko doporučuje dohodnout s cyklopartnerem zpracování 

detailního technického projektu na doplnění značení. 

 

Doznačení cyklotras by mohlo být financováno z dotace, pokud se nenajde dotační titul a cena nebude 

příliš vysoká, zaplatí si každá obec doznačení na svém území ze svých prostředků a bude zodpovídat za 

stav značení na jejím katastru. 

 

Zajímavé odkazy na webové portály pro cyklistiku: https://www.opencyclemap.org/ 

Jaké trasy na kole jsou nejpoužívanější cyklisty s GPS (heatmapa):  

 https://www.strava.com/heatmap#14.16/15.34825/50.74666/hot/ride 

 

Projektové záměry ve stadiu přípravy:  

Likvidace odpadů technologií PTR® : 

Schůzka se zástupci společnosti HEDVIGA GROUP, a.s., kdy bude projekt technologie PTR® více 

konkretizován a zpracován harmonogram přípravy projektu, proběhne v Plavech, v úterý 19.10. 2021. 

Marek Hotovec seznámil přítomné s výsledky prohlídky vytipované lokality – budova na adrese Hlavní 

453, Smržovka je ve vlastnictví firmy KREDIT CENTRUM s.r.o., Riegrovo náměstí 15, 51301 Semily. 

Jednání budou problematická a náročná, vzhledem k požadavkům vlastníků na oddělení části budovy, 

kde se nachází MVE. Vytipovaná budova je dle předchozí prohlídky vyhovující. Střecha je nová, ne-

zatéká a statika budovy je předimenzovaná. 

 

8. Hospodaření   

Usnesení č. 18/2021 

Rozpočtové opatření č. 5/2021 

Shromáždění starostů Mikroregionu Tanvaldsko schvaluje Rozpočtové opatření č. 5/2021: 

příjmy 

navýšení členských příspěvků na protipovodňový systém na rok 2021 takto: 

Desná                                                         48.964,47 Kč (na celkových 84.780,47 Kč) 

Josefův Důl                                                                               18.569,87 Kč (na celkových 45.431,87 Kč) 

Velké Hamry                                                                             35.511,69 Kč (na celkových 64.612,69 Kč) 

Zlatá Olešnice                                                                             8.496,66 Kč (na celkových 38.642,66 Kč)  

  

dotace z Libereckého kraje na projekt  

„Poradce pro Mikroregion Tanvaldsko“     216.000,00 Kč 

 

výdaje 

protipovodňový systém                                                           121.542,69 Kč 

mzdové náklady Poradce pro Mikroregion Tanvaldsko          216.000,00 Kč   

správní poplatky k projektu Dům sociálních služeb                    2.000,00 Kč 

 

financování                                                                                  2.000,00 Kč 

usnesení přijato jednomyslně   

https://www.opencyclemap.org/
https://www.strava.com/heatmap#14.16/15.34825/50.74666/hot/ride


9 

 

9. Informace ze SVS 

Nic nového. 

 

10. Různé 

• Marek Hotovec informoval přítomné o Slavnostním otevření Bikeparku (Luční ulice) na Smržovce 

pro děti a mládež dne 4.9.2021. 

• Vladimír Vyhnálek  

- děkuje jménem Ing. Jiřího Vaníčka obcím Desné, Harrachovu, Albrechticím v J. h. a Kořenovu 

za plnění úkolů při kontrole dodržování zákona č. 240/2000Sb. O krizovém řízení, předpisů vy-

daných k jeho plnění a zejména připravenost obcí na řešení krizových situací, kterou provedl 

HZS LK ve dnech 29.6.-1.7.2021 (celkem 14 bodů). 

Výsledek čtyř kontrolovaných obcí: „Obec plní úkoly uvedené v krizovém zákoně, obec neporu-

šuje zákony v oblasti krizového a havarijního plánování, a proto se nestanovují žádná nápravná 

opatření. 

- informoval, že město Tanvald připomínkuje návrh zrušení tanvaldského stavebního úřadu, jezdit 

by se mělo do Jablonce nad Nisou. Existuje možnost vytvořit detašované pracoviště v Tanvaldě. 

- informoval, že Pumptrack u Kempu Tanvaldský Špičák je téměř hotový. Spolu s Trailcentrem 

bude napojen na traily na Špičáku. Bikepark Bobovka se úpravou tratě (nyní dřevěná, 

v budoucnosti hliněná) zpřístupní širší veřejnosti. 

• Jiří Černý:  

- Dne 27.10. v budově KÚ LK pořádá SMS ČR pod záštitou radního Židka, řízení resortu životní-

ho prostředí a zemědělství seminář „Nová odpadová legislativa prakticky a jasně“ 

- Ve dnech 3.-4.11. se koná v Ostravě – Vítkovicích Celostátní konference a republikové shro-

máždění SMS ČR. Na tomto Republikovém shromáždění budou voleni noví členové celostátního 

Předsednictva SMS ČR. JUDr. Stanislav Polčák již nechce na pozici předsedy kandidovat. Aby 

byla zajištěna usnášeníschopnost Republikového shromáždění, žádá členy SMS ČR, kteří se 

shromáždění nebudou moci zúčastnit, aby zplnomocnili jeho. 

- Zve přítomné na Oléfest History 2021 ve Zlaté Olešnici (28. 10. 2021 - 1. 11. 2021) 

Hudební, filmový, kulturní a vzdělávací festival, který se letos věnuje tématu Sudet. Vystoupení 

Lenky Dusilové, Movebreakers, Petra Linharta & Martina Štěpánka, Kpt. Kraba, ale také koncert 

vážné hudby v podání Martina a Jakuba Škampových (Cello a klavír) & Karla Jakubů (zpěv). 

- Lyžařský vlek ve Zlaté Olešnici. Obec bude nabízet školám v okolí kurzy lyžování, půjčovnu a 

zajištění dopravy. 

• Andrea Princová: 

- V jakém stavu je převod kompostérů z poslední dotace před 5 lety z majetku Mikroregionu Tan-

valdsko na jednotlivé obce? 

Veronika Hůzlová: Závěrečná monitorovací zpráva ještě nebyla odsouhlasena. Ráda by kompos-

téry převedla do vlastnictví obcí k datu 1.1.2022.  

- Má nějaká obec zájem o doobjednání dalších kompostérů? Manažerka obešle všechny obce 

s dotazem, kdo by měl zájem o kompostéry – množství a velikost kompostérů. Bude hledána do-

tace na pořízení kompostérů.  

• Palackého stezka 

- Jiří Černý: Krátce shrnul historii ohledně snahy o opravu úseku Palackého stezky za mostem 

v Návarově směrem do Jesenného. Konstatoval, že jelikož obec jako samospráva, na jejímž ka-

tastru se dotčený úsek nachází, nebyla k jednání mezi paní Turkovou a hejtmanem LK přizvána, 

nebude přispívat na opravu stezky. Na poslední chvíli byl na jednání přizván Vladimír Vyhnálek. 

Na jednání bylo paní Turkové přislíbeno, že LK přispěje částkou 500 tis. Kč, Mikroregion Tan-

valdsko 300 tis. Kč a obec Zlatá Olešnice 200 tis. Kč 

- Vladimír Vyhnálek: Cesta by měla být průchodná a hlavně bezpečná. Souhlasí, že se starosta Jiří 

Černý měl účastnit výše uvedeného jednání, když se lokalita nachází na katastru obce Zlatá 

Olešnice. Položil otázku, zda by tuto situaci měl řešit Mikroregion jako celek, nebo pouze paní 

Turková, majitelka pozemků, na kterých se nachází dotčený úsek Palackého stezky. 
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- Jiří Černý: Již v dubnu byl navržen postup řešení a možnost financování. Paní Turková však 

s ním odmítla jednat. 

- Stanislav Pelc: Na opravu stezky v délce 30m stačí částka 200 tis. Kč, odkud vzala paní Turková 

částku ve výši 1.200.000 Kč? Proč nebyl Mikroregionu předložen projekt, a přitom se po něm 

žádá spolufinancování? 

- Vladimír Vyhnálek: Situaci chce vyřešit, aby byla stezka opět průchozí. Kolik má město Tanvald 

přispět na opravu? 

- Marek Hotovec: Také si přeje, aby byla stezka průchozí. Vyzývá k věcnému řešení. Je nutné, aby 

tuto problematiku řešil Mikroregion Tanvaldsko jako celek? 

- Jiří Černý: Mrzí ho, že i když stezka je v tomto stavu již několik let a Mikroregion Tanvaldsko ji 

chtěl opravit se souhlasem paní Turkové na své náklady, došlo k vyhrocení situace. Pan Duda na-

šel brožuru z roku 1936, která vyšla k výročí 25 let Klubu českých turistů, kde je popsáno předá-

ní pozemků k vybudování zmíněné stezky.     

- Luboš Marek: Nechápe, proč paní Turková odmítá jednat se starostou Zlaté Olešnice a odmítá se 

účastnit jednání, na kterých by měl starosta být. 

- Josef Kucin: Ze strany paní Turkové nebyl problém s bezpečností na stezce dlouhodobě řešen. 

Záležitost se mu jeví tak, že jde ze strany paní Turkové o vyhrocení problému s cílem vydírat ve-

řejné rozpočty. Na začátku měl vůli poskytnout finance ze svých zdrojů, poté jak se situace a 

jednání paní Turková vyhrotilo (včetně 2 veřejných vyhlášek na zákazu vstupu na stezku do le-

sa), je proti příspěvku na opravu. Palackého stezka není jediná na území Tanvaldska, která si za-

slouží pozornost. 

- Marek Hotovec: Osloví paní Turkovou, aby předložila projekt na rekonstrukci stezky a pokusí se 

o další jednání ve věci opravy Palackého stezky. 

 

 

Příští jednání MRT se uskuteční dne 22. 10. 2021 od 11,00 hod v Desné. 

 

 

Zapsala: Veronika Hůzlová, CSS  

 

           

           Mgr. Marek Hotovec 

                                                                                                             předseda mikroregionu 


